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Zápisnica z obecného zastupiteľstva Kanianka, 

konaného dňa  08.02.2023 

 

 

 

Počet prítomných poslancov 11 podľa prezenčnej listiny 

Prítomní: starosta obce – Peter Bielický, DiS. art., prednosta OcÚ – Ing. Martin Badák, hlavný 

kontrolór – Ing. Jozef Krett 

 

 

K bodu č. 1/ Otvorenie. 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril Peter Bielický, DiS. art., starosta obce. Zasadnutie sa 

konalo v kultúrnom dome na ulici Stará cesta v hornej časti obce. Starosta obce skonštatoval, že 

zastupiteľstvo bolo zvolané v súlade s § 12 ods. 1 a § 13 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení a v znení neskorších predpisov s určením miesta, dátumu a času. 

Informoval poslancov, že sa vykonáva audiovizuálny záznam, ktorý sa použije len pre účely 

vytvorenia zápisnice. 

 

Podľa prezenčnej listiny bolo zistené, že z 11 pozvaných poslancov sa na zasadnutia zúčastnilo 11 

poslancov a tým bolo OZ uznášania schopné.  

 

 

K bodu č. 2/ Schválenie programu rokovania. 

 

Starosta obce prečítal program zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kanianke, ako bol uvedený 

na pozvánke. Poslanci nemali k bodom programu námietky. Následne dal o programe hlasovať. 

 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu rokovania. 

3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

4. Pripomienky občanov. 

5. Kontrola plnenia uznesení. 

6. Návrh VZN č. 1/2023 o zrušení VZN č. 5/2019.  

7. Návrh VZN č. 2/2023 o výške príspevku zákonného zástupcu. 

8. Návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka. 

9. Schválenie Zásad nakladania s majetkom obce Kanianka. 

10. Zriadenie komisii, schválenie smernice č. 2/2023 o postavení, zložení a náplni práce 

komisii OZ  a voľba predsedov a členov komisii. 

11. Schválenie sobášiacich z radov poslancov OZ. 

12. Schválenie členov do Rady školy ZŠ Kanianka a Rady školy MŠ Kanianka. 

13. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra. 

14. Zmluva o poskytnutí NFP – Modernizácia Domu kultúry v obci Kanianka.  

15. Dodatok k zmluve so spoločnosťou Relax SK, s.r.o. 

16. Návrh zriadenia vecného bremena pre spoločnosť Relax SK, s.r.o. 

17. Predaj a prenájom majetku vo vlastníctve obce. 

18. Zmena organizačnej štruktúry obecného úradu. 

19. Rôzne. 

20. Diskusia. 

21. Záver. 

 

 



2 

 

UZNESENIE č. 21/2023           

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

program obecného zastupiteľstva  v Kanianke, konaného dňa 08.02.2023 

  

Hlasovanie:    Za: 11      Zdržal sa: 0        Proti: 0 

 
 

K bodu č. 3/ Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie a zároveň overovateľov zápisnice pána 

poslanca Andreja Baláža a poslankyňu Mgr. Andreu Filt. Za zapisovateľku určil pani Darinu 

Rybárovú. Následne dal o návrhu hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 22/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice t. j.: Andrej Baláž a Andrea Filt 

a  

zapisovateľku Darinu Rybárovú 

 

Hlasovanie:    Za: 11       Zdržal sa: 0         Proti: 0 

 
 

K bodu č. 4/ Pripomienky občanov. 

 

Starosta obce vyzval prítomných občanov, aby sa vyjadrili a predniesli svoje pripomienky. Nikto 

z prítomných občanov sa neprihlásil o slovo, preto starosta pokračoval ďalším bodom programu. 

 

 

K bodu č. 5/ Kontrola plnenia uznesení. 

 

Správu o plnení uznesení prijatých na predchádzajúcich zasadnutiach OZ vypracoval prednosta 

OcÚ Ing. Martin Badák, predniesol ju starosta obce. Následne dal o uznesení hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 23/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na predchádzajúcich OZ. 

 

Hlasovanie:    Za: 11      Zdržal sa:  0  Proti: 0 

 

 

K bodu č. 6/ Návrh VZN č. 1/2023 o zrušení VZN č. 5/2019.  

 

Starosta Peter Bielický predniesol návrh VZN č. 1/2023 a následne informáciu, že sa ruší doteraz 

platné VZN č. 5/2019. Poslankyňa Mgr. Andrea Filt požiadala, aby sa vysvetlilo občanom, že keď 

sa jedno VZN ruší, tak by obec následne mala prijať nové, aby obec Kanianka v zmysle platných 

právnych predpisov nezostala bez platných a účinných Zásad o nakladaní s majetkom obce. 

Ing. Krett vysvetlil, že Zásady hospodárenia s majetkom obce nie je potrebné prijímať ako doteraz 

vo forme „silnejšieho“ VZN, nakoľko to neukladá zákon. Postačuje, ak ich obecné zastupiteľstvo 
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schváli vo forme dokumentu - smernice, ktorá bude záväzná pre nakladanie s majetkom obce. Ing. 

Krett ďalej informoval prítomných, že toto zrušovacie VZN za predpokladu jeho schválenia 

nadobudne účinnosť 15. dňom vyvesenia na úradnej tabuli obce, t. j. ak bude vyvesené zajtra – 

9.2. 2023, účinnosť nadobudne 24. 2. 2023. 

 

UZNESENIE č. 24/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

VZN č. 1/2023 o zrušení VZN č. 5/2019 Zásady hospodárenia s majetkom obce. 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa: 0       Proti: 0 
 

 

K bodu č. 7/ Návrh VZN č. 2/2023 o výške príspevku zákonného zástupcu. 

 

Starosta obce predniesol návrh VZN 2/2023 a informoval, že v rámci lehoty vyvesenia 15 dní, za 

prvých 10 dní môžu dávať občania pripomienky k predmetnému VZN. Pripomienka bola doručená 

od poslanca Mgr. art. Jozefa Baláža, ktorý upozornil na sčítaciu chybu a následne bola námietka 

prijatá v zákonom stanovenej lehote. Po vyhodnotení pripomienky bolo VZN upravené do podoby, 

ktorá bola predložená na schválenie poslancom OZ 4.2.2023.  

Prihlásil sa o slovo JUDr. Lacko a ozrejmil, že si nestihol pred zasadnutím VZN naštudovať, ale 

v deň zasadania OZ si ho pozeral a uviedol, že článok 5. bod 3 mu nie celkom je jasný. Spýtal sa, 

či sa uhrádza príspevok alebo len rozdiel medzi dotáciou a skutočným nákladom. 

Mgr. Stančeková, riaditeľka ZŠ Kanianka následne vysvetlila situáciu s dotáciou. Informovala, že 

v ŽS Kanianka je len jeden žiaka, ktorý poberá dotáciu. Štátna dotácia je len pre žiakov, ktorých 

rodičia nepoberajú daňový bonus. Vysvetlila, že zákonný zástupca dieťaťa uhrádza len rozdiel 

medzi dotáciou a skutočným nákladom. 

JUDr. Lacko následne navrhol, aby sa formulácia vo VZN článok 5. bod 3 zmenila nasledovne: 

z pôvodného: Zákonný zástupca žiaka, ktorý navštevuje základnú školu uhrádza príspevok len vo 

výške rozdielu medzi skutočnou sumou na nákup potravín (podľa odseku 1) a poskytnutou dotáciou 

MPSVaR SR ak: 

nové znenie: Zákonný zástupca žiaka, ktorý navštevuje základnú školu uhrádza príspevok len vo 

výške rozdielu medzi skutočnou sumou na nákup potravín (podľa odseku 1) a poskytnutou dotáciou 

MPSVaR SR, ktorá predstavuje: 

Následne JUDr. Lacko upozornil, že v článku 8. písmeno c) chýba za slovom vyživované slovo 

dieťa. Požiadal štylisticky upraviť znenie  článku 8. písmeno c) nasledovne: 

z pôvodného: dieťa, ktoré navštevuje posledný ročník materskej školy alebo základnú školu a žije 

v domácnosti, v ktorej si ani jeden člen domácnosti neuplatnil na toto dieťa nárok na sumu 

daňového zvýhodnenia na vyživované ktoré dovŕšilo šesť rokov veku a nedovŕšilo 15 rokov veku, 

žijúce s ním v domácnosti podľa osobitného predpisu, táto skutočnosť sa žiadateľovi podľa § 4 

ods. 4 zákona č. 544/2010 Z.z. preukazuje čestným vyhlásením. 

Nové znenie: dieťa, ktoré navštevuje posledný ročník materskej školy alebo základnú školu a žije 

v domácnosti, v ktorej si ani jeden člen domácnosti neuplatnil na toto dieťa nárok na sumu 

daňového zvýhodnenia na vyživované dieťa, ktoré dovŕšilo šesť rokov veku a nedovŕšilo 15 rokov 

veku, žijúce s ním v domácnosti podľa osobitného predpisu, táto skutočnosť sa žiadateľovi podľa 

§ 4 ods. 4 zákona č. 544/2010 Z. z. preukazuje čestným vyhlásením. 

Peter Bielický všetkých informoval, že VZN sa schvaľuje len na krátky čas, nakoľko vláda 

pripravuje od 1.5.2023 zmenu, po ktorej bude nevyhnutné VZN 2/2023 zmeniť. 

Potom vyzval poslancom k hlasovaniu o schválení VZN 2/2023 so všetkými úpravami, ktoré boli 

prebraté. 
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UZNESENIE č. 25/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

VZN č. 2/2023 o výške príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu nákladov za pobyt a 

stravu dieťaťa v škole a v školských zariadeniach zriadených obcou Kanianka. 

 

Hlasovanie:    Za:  11      Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

 

K bodu č. 8/ Návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka. 

 

Starosta obce Peter Bielický predniesol VZN 3/2023 a vyzval poslancov k rozprave o tomto 

nariadení. Nikto poslancov sa neprihlásil. Potom vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu. 

 

UZNESENIE č. 26/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

VZN č. 3/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl a školských zariadení 

na území obce Kanianka na rozpočtový rok 2023. 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

 

K bodu č. 9/ Schválenie Zásad nakladania s majetkom obce Kanianka. 

 

Starosta obce požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k podkladom, ktoré im boli poslané mailom. 

Podklady spolu so starostom obce a hlavným kontrolórom vypracoval JUDr. Ján Lacko.  

Prvý sa prihlásil JUDr. Lacko, ktorý povedal, že predchádzajúce Zásady nakladania s majetkom 

obce boli vypracované zodpovedne, ale v niektorých častiach boli nedotiahnuté a preto bolo 

potrebné niečo zmeniť a upraviť tak, aby vyhovovali súčasnému stavu.  

Najväčšia zmena oproti doterajšiemu stavu je zmena nakladania s finančnými prostriedkami 

z rozpočtu obce. Určili sa právomoci pri nakladaní s majetkom, ktoré má starostu a aká hodnota 

finančných prostriedkov už musí prechádzať cez hlasovanie OZ. Rozdelili to na bežné výdavky, 

čo predstavuje hranicu do 20.000 eur a pri zmluvách týkajúcich sa zabezpečenia energii a nákupu 

potravín pre MŠ je hodnota 100.000 eur, aby sa nemuselo o týchto zmluvách hlasovať. Urobilo sa 

tak na podnet starostu obce pána Bielického, ktorý chcel, aby hodnoty finančných prostriedkov, 

s ktorými nakladá, boli limitované. 

Uzatváranie zmlúv týkajúcich sa kapitálových výdavkov musia byť pred ich samotným podpisom 

schválené obecným zastupiteľstvom a za podmienky dodržania zákona o verejnom obstarávaní . 

Starosta uviedol, že je v jeho záujme všetky takéto zmluvy a investície predniesť na  zasadnutiach 

OZ, aby poslanci aj občania boli informovaní o každom kroku a o čerpaní obecných peňazí. 

JUDr. Lacko a kontrolór Ing. Jozef Krett informovali prítomných, že Zásady nakladania 

s majetkom obce Kanianka, ak budú schválené, nadobudnú účinnosť dňa 24.2. 2023.  

Následne poslanci OZ pristúpili k hlasovaniu. 

 

UZNESENIE č. 27/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

Zásady nakladania s majetkom obce Kanianka. 
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Hlasovanie:    Za: 11      Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

 

K bodu č. 10/ Zriadenie komisii, schválenie smernice č. 2/2023 o postavení, zložení a náplni 

práce komisii OZ  a voľba predsedov a členov komisii. 

 

Starosta obce informoval občanov, že všetky materiály a podklady ohľadne práce komisií 

vypracoval Mgr. art. Jozef Baláž a v súčinnosti s predsedami jednotlivých komisií si stanovili 

členov. 

Prihlásila sa poslankyňa Mgr. Andrea Filt a navrhla, aby každý predseda stručne predstavil ním 

nominovaných členov/členky komisie a uviedol, aké budú priority danej komisie. Ide o to, aby  

občania mali predstavu, čomu sa jednotlivé komisie budú venovať. Následne sa spýtala, či ostatní 

poslanci a poslankyne s týmto postupom súhlasia.  Keďže nikto z prítomných nemal námietky, 

pristúpili  poslanci k hlasovaniu o zriadení komisií pôsobiacich pri OZ obce Kanianka 

 

UZNESENIE č. 28/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

z r i a ď u j e 

 

nasledovné komisie:  

komisia kultúry, ZPOZ, školstva a voľnočasových aktivít 

komisia športu a telesnej kultúry 

komisia výstavby, dopravy, životného prostredia a verejného poriadku 

komisia finančná, majetková, podnikateľská, škodová, likvidačná a pre Eurofondy 

komisia sociálno-bytová, zdravotníctva a opatrovateľskej služby 

Komisie a členovia jednotlivých komisií budú vykonávať svoju činnosť od 08.02.2023 

 

Hlasovanie:    Za: 11      Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

Po hlasovaní, starosta obce uviedol, že predtým ako schvália členov jednotlivých komisií je 

potrebné, aby sa schválila Interná smernica č. 2/2023 o postavení, zložení a náplni práce komisií, 

ktorá vymedzí činnosti jednotlivých komisií. Tento materiál bol poslancom zaslaný pred 

zasadaním OZ. Žiadny z poslancov nemal k danej smernici námietky ani pripomienky. Potom boli 

poslanci vyzvaní, aby hlasovali o schválení smernice. 

 

UZNESENIE č. 29/2022 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

Internú smernicu č. 2/2023 o postavení, zložení a náplni práce komisií Obecného zastupiteľstva 

obce Kanianka. 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

Starosta obce Peter Bielický, poprosil predsedu komisie kultúry, ZPOZ, školstva a voľnočasových 

aktivít Mgr. art. Jozefa Baláža, aby podľa poslaneckého návrhu Mgr. Filt predstavil členov komisie 

a povedal niečo o jej náplni a prioritách. 

Pán Baláž predstavil jednotlivých členov komisie a vysvetlil ich opodstatnenosť ako členov 

komisie. Po dokončení prezentácie priorít komisie ohľadne kultúrneho života v obci poslanci 

zvolili členov komisie. 
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UZNESENIE č. 30/2023  

Obecné zastupiteľstvo 

v o l í 

 

Predsedu komisie kultúry, ZPOZ, školstva a voľnočasových aktivít Mgr. art. Jozefa Baláža 

a členov: Ivan Pekár – podpredseda, Mgr. Marieta Bielická, Mgr. Jana Stančeková, Dušan Žibek, 

Darina Rybárová – zapisovateľ 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

Po vzore Pán Baláža vyzval starosta obce pána Kollára, aby predstavil členov komisie športu 

a telesnej kultúry  a odôvodnil nominácie jednotlivých členov. Pán Michal Kollár predstavil 

členov, z ktorých prevažná časť sú štatutári športových klubov v Kanianke a to sa stalo jedným 

z hlavných dôvodov, aby boli členmi tejto komisie. Následne o voľbe poslanci hlasovali. 

 

UZNESENIE č. 31/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

v o l í 

 

Predsedu komisie športu a telesnej kultúry Michala Kollára a členov: Jozef Fazika – 

podpredseda, Ing. Igor Perniš, Michal Pánis, Tomáš Peciar, Ing. Katarína Borková – zapisovateľ 

 

Hlasovanie:    Za: 11      Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

Po hlasovaní požiadal pán Bielický predsedkyňu komisie výstavby, dopravy, životného prostredia 

a verejného poriadku Ing. Katarínu Šimovú o predstavenie členov svojej komisie. Ing. Šimová 

všetkých predstavila a uviedla, že priority komisie si stanovia na prvom pracovnom stretnutí v čo 

najkratšom čase a potom ich rada predstaví všetkým poslancom OZ. Následne dal pán starosta 

o uznesení hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 32/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

v o l í 

 

Predsedu komisie výstavby, dopravy, životného prostredia a verejného poriadku Ing. 

Katarínu Šimovú a členov: Andrej Baláž – podpredseda, Ing. Ľuboš Tuchyňa, Ing. Tomáš Vážan, 

Ing. Martin Badák – zapisovateľ 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

Následne bol starostom vyzvaný k predstaveniu členov komisie finančnej, majetkovej, 

podnikateľskej, škodovej, likvidačnej a pre Eurofondy jej predseda Richard Marko. Uviedol, že 

oslovoval ľudí vzhľadom na štatút komisie, ktorí sú z obce Kanianka a pohybujú sa vo finančnej 

problematike. Predstavil jednotlivých členov komisie. Uviedol, že prioritou bude kontrola 

nakladania s finančnými prostriedkami obce. Následne vyzval starosta obce prítomných poslancov 

k hlasovaniu. 

 

UZNESENIE č. 33/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

v o l í 
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Predsedu komisie finančnej, majetkovej, podnikateľskej, škodovej, likvidačnej a pre 

Eurofondy Richarda Marka  a členov: Ing. Lenka Richterová – podpredseda, Mgr. art. Jozef 

Baláž, Vladimír Belokostolský, Ing. Iveta Lorencová – zapisovateľ 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

Po vzore predchádzajúcich predsedov komisií pani Miroslava Hollá, predseda komisie sociálno-

bytovej, zdravotníctva a opatrovateľskej služby, predstavila jednotlivých členov svojej komisie. 

Vysvetlila, že priorita je o tom, čo život prinesie a to bude komisia riešiť. Verí, že si všetci budú 

vzájomne nápomocní. Starosta obce dal následne o uznesení hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 34/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

v o l í 

 

Predsedu komisie sociálno-bytovej, zdravotníctva a opatrovateľskej služby Miroslavu Hollú 

a členov: Silvia Ligasová – podpredseda, MUDr. Miroslava Staňová, Antónia Chudá, Samuel 

Štorcel, Ing. Henrich Gajdošech – zapisovateľ 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0      Proti: 0 

  

Ďalšou komisiou, ktorú bolo potrebné zvoliť, bola komisia na prešetrenie sťažností proti činnosti 

poslanca OZ, starostu a hlavného kontrolóra obce podľa § 11 ods. 5  zákona 9/2010 Z. z. 

o sťažnostiach. Starosta obce uviedol, že dúfa, že sťažností na prešetrenie bude čo najmenej. 

Potom poslanci hlasovali o voľbe členov komisie. 

 

UZNESENIE č. 35/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

v o l í 

 

Predsedu komisie OZ na prešetrenie sťažností proti činnosti poslanca OZ, starostu 

a hlavného kontrolóra obce podľa § 11 ods. 5  zákona 9/2010 Z. z. o sťažnostiach JUDr. Jána 

Lacka a členov: Peter Hraňo, Ivan Pekár – zapisovateľ 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:   0     Proti: 0 

 

Starosta obce uviedol, že podľa zákona nie je potrebné vymenovať osoby, ktoré budú vykonávať 

občianske pohreby, ale je správne sa na takúto situáciu pripraviť. Informoval, že občianskych 

pohrebov býva 3 – 5 do roka. Oslovil pána Ľudovíta Pösa, ktorý má dlhoročné skúsenosti 

s vykonávaním občianskych pohrebov a ten súhlasil, že sa tejto úlohy ujme. Následne poslanci 

hlasovali. 

 

UZNESENIE č. 36/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

osoby, ktoré budú vykonávať občianske pohreby: Peter Bielický, DiS.art., Ľudovít Pös. 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0      Proti: 0 
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K bodu č. 11/ Schválenie sobášiacich z radov poslancov OZ. 

 

Pán Bielický uviedol, že zákon ukladá povinnosť schváliť  sobášiaci  z radov poslancov obecného 

zastupiteľstva. Okrem starostu boli navrhnutí aj iní poslanci, nakoľko majú skúsenosti 

s vystupovaním na verejnosti. Ďalej uviedol, že je žiadúce, aby sobášili aj starší aj mladší poslanci 

vzhľadom na rozmanitý vek ľudí uzatvárajúcich manželstvo. Následne vyzval poslancov 

k hlasovaniu. 

 

UZNESENIE č. 37/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

sobášiacich pri občianskych obradoch, uvítaní do života a iných slávnostných aktoch: Peter 

Bielický, DiS. art., Mgr. art. Jozef Baláž, JUDr. Ján Lacko, Ivan Pekár 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

 

K bodu č. 12/ Schválenie členov do Rady školy ZŠ Kanianka a Rady školy MŠ Kanianka. 

 

Poslanci sa uzniesli na tom, že je potrebné odvolať zástupcov zriaďovateľa, ktorí boli zvolení 

v predchádzajúcom volebnom období, aby bolo následne možné schváliť nových. 

Poslanec Jozef Baláž upozornil na chybu v uznesení. Ozrejmil, že sa nenazýva Rada materskej 

alebo základnej školy, ale správne znenie je Rada školy pri MŠ, alebo Rada školy pri ZŠ.  

Starosta uviedol, že návrhová komisia prečíta uznesenia v platnom znení a následne poslanci 

hlasovali o jednotlivých uzneseniach v poopravenom znení. 

  

UZNESENIE č. 38/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

o d v o l á v a 

 

zástupcov Rady školy pri ZŠ v Kanianke určených zriaďovateľom: Jaromír Jalový, Ing. Katarína 

Šimová, Mgr. Marieta Bielická, Gabriela Šormanová. 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

UZNESENIE č. 39/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

o d v o l á v a 

 

zástupcov Rady školy pri MŠ v Kanianke určených zriaďovateľom: Daša Hujová, Mgr. Jana 

Stančeková, Ľubica Vidová, Peter Hraňo. 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

UZNESENIE č. 40/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ v Kanianke: Mgr. Marieta Bielická, Ing. Katarína 

Šimová, Ivan Pekár, Mgr. art. Jozef Baláž 

 

Hlasovanie:    Za:   11    Zdržal sa:  0      Proti: 0 
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UZNESENIE č. 41/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

zástupcov zriaďovateľa  do Rady  školy pri MŠ v Kanianke: Mgr. Jana Stančeková, Ľubica 

Vidová, Michal Kollár, Peter Hraňo 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:   0     Proti: 0 

 

 

K bodu č. 13/ Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra. 

 

Starosta obce Peter Bielický uviedol, že ho mrzí, že Ing. Krett končí vo svojej funkcii a neuvažuje, 

že sa prihlási do novej voľby hlavného kontrolóra. Na druhej strane chápe, že sa rozhodol pre 

odchod do dôchodku. 

S poslancami prebral celé znenie uznesenia o voľbe hlavného kontrolóra, informoval ich 

o spôsobe inzercie a forme informovania verejnosti na úradnej tabuli obce, na internetovej stránke 

obce a na centrálnej úradnej tabuli.  

Poslanec pán Baláž upozornil, že v komisii na otváranie obálok nie je uvedený titul pred menom 

Andrea Filt. Následne starosta prečítal celé uznesenie aj s doplnením titulom Mgr. pred menom 

poslankyne Filt a dal o ňom hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 42/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

vyhlásenie konania voľby hlavného kontrolóra v tomto znení: 

 

Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kanianke sa v zmysle § 18a, ods. 3, posledná veta, zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov svojim uznesením č. 

42/2023 zo dňa 08.02.2023 uznieslo na týchto ďalších podrobnostiach o spôsobe a vykonaní voľby 

hlavného kontrolóra obce a náležitostiach prihlášky na túto voľbu: 

 

Voľba hlavného kontrolóra obce  sa uskutoční na zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

bude konať dňa 29.03.2023 o 17:00 hod. v „jedálničke“ DK na  adrese SNP 584/3 Kanianka 

972 17 a to formu tajného hlasovania. 

Dôvodom voľby je uplynutie funkčného obdobia terajšieho hlavného kontrolóra obce. 

Funkčné obdobie hlavného kontrolóra je v zmysle zákona o obecnom zriadení šesť rokov. 

  

V zmysle § 18a, ods. 6, určuje obecné zastupiteľstvo pracovný pomer hlavného kontrolóra na 

kratší pracovný čas, s úväzkom 22,5 h/týždenne, t. j. 60 % z plného úväzku 37,50 h/týždeň. 

Zároveň povoľuje prácu vykonávať v režime nerovnomerne rozvrhnutého pracovného času 

v zmysle § 87 Zákona NR SR č. 311/2001 Z. z. Zákonníka práce  v platnom znení a v zmysle § 18 

zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov povoľuje 

obecné zastupiteľstvo vykonávať aj inú zárobkovú činnosť, ktorá nebude v rozpore so záujmami 

obce. Deň nástupu do zamestnania je 01.04.2023. 

 

Uchádzač na funkciu hlavného kontrolóra musí spĺňať: 

 

1. kvalifikačné predpoklady na výkon funkcie hlavného kontrolóra: 

- ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie, 

- bezúhonnosť.    
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2. náležitosti prihlášky: 

- meno a priezvisko, titul, dátum narodenia, trvalé bydlisko, kontaktné údaje (tel. číslo, e-mailová 

adresa), 

- údaje potrebné na vyžiadanie výpisu z registra trestov v zmysle § 10 ods. 4, písm. a) zákona č. 

330/2007 Z. z. o registri trestov v platnom znení, 

- úradne overená kópia dokladu o ukončenom úplnom strednom vzdelaní, 

- štruktúrovaný životopis a prehľad doterajších zamestnaní, 

- súhlas so spracovaním osobných údajov vo vzťahu k povinnosti ochrany osobných údajov 

v zmysle GDPR – Nariadenie európskeho parlamentu a Rady (EÚ) 2016/679 o ochrane 

fyzických osôb pri spracúvaní osobných údajov a o voľnom pohybe takýchto údajov, ako aj 

v zmysle Zákona NR SR č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov za účelom vykonania voľby hlavného kontrolóra v Obecnom zastupiteľstve 

obce Kanianka. 

 

3. spôsob a vykonanie voľby: 

Uchádzač na funkciu hlavného kontrolóra obce doručí svoju písomnú prihlášku v zalepenej 

obálke označenej „Voľba hlavného kontrolóra – NEOTVÁRAŤ“ na adresu:  

Obec Kanianka 

Obecný úrad Kanianka 

SNP  583/1 

PSČ 972 17 

Otváranie obálok a kontrolu splnenia podmienok vykoná komisia vymenovaná OZ v zložení:  

JUDr. Ján Lacko    predseda 

Mgr. art. Jozef Baláž    člen 

Ivan Pekár     člen  

Mgr. Andrea Filt    člen 

Peter Hraňo     člen 

Ing. Martin Badák    člen 

Darina Rybárová    zapisovateľka 

dňa 15.03.2023 o 16:00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Kanianke. Každý uchádzač má 

právo zúčastniť sa na otváraní obálok, kde budú povedané mená uchádzačov, a to, či splnili, alebo 

nesplnili stanovené podmienky. Z otvárania sa vyhotoví zápisnica. Kandidáti, ktorý budú spĺňať 

požadované podmienky, budú písomne pozvaní na rokovanie obecného zastupiteľstva. Na tomto 

obecnom zastupiteľstve bude vykonaná v zmysle § 18a, ods. 3, zákona o obecnom zriadení voľba 

Hlavného kontrolóra obce Kanianka v čase a za podmienok uvedených vyššie.      

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

 

K bodu č. 14/ Zmluva o poskytnutí NFP – Modernizácia Domu kultúry v obci Kanianka.  

 

Starosta ozrejmil, že v tomto bode sa jedná o Zmluvu o poskytnutí nenávratného finančného 

príspevku a na podpis tejto zmluvy bolo určených len 5 dní od doručenia zmluvy a piatym dňom 

bol deň konania zastupiteľstva. Uviedol, že na zasadnutí OZ je potrebné schváliť podpísanie 

zmluvy a na následnom zasadnutí OZ bude potrebné venovať sa úprave rozpočtu, nakoľko 

finančné prostriedky na tento projekt nemáme narozpočtované. Starosta obce prízvukoval, že 

zmluvu je potrebné podpísať v deň konania zasadnutia a elektronicky ju následne poslať na 

ministerstvo kultúry. 

Potom na podnet poslancov informoval občanov o predmete zmluvy aj o projekte Modernizácie 

domu kultúry, ktorého sa táto zmluva týka. Povedal, že v roku 2021 bola podaná žiadosť na 

modernizáciu DK, boli to prostriedky vyčlenené na audio a video vybavenie, osvetlenie, stoly 

a stoličky a aj čiastka na výmenu podlahovej krytiny. Projekt prešiel až v roku 2023 a následne 
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prišiel návrh na podpis zmluvy s termínom podpisu do 5 dní od jej doručenia. V zmluve je uvedená 

5% spoluúčasť vo výške približne 10tisíc eur.  

Povedal, že verí, že všetko prebehne v poriadku a použité finančné prostriedky budú navrátené po 

realizácii diela, čo bude pravdepodobne až v roku 2024, kedy budú tieto prostriedky refundované. 

 

UZNESENIE č. 43/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

p o v e r u j e 

 

starostu obce podpisom Zmluvy o poskytnutí NFP č. MK- 024/2023/SOIROPPO3-02071BSM9, 

Názov projektu: Modernizácia Domu kultúry v obci Kanianka, Kód projektu v ITMS2014+: 

302071BSM9, Výzva – kód Výzvy: IROP-PO7-SC77-2021-75 a prípravou úpravy rozpočtu obce 

na krytie celkových oprávnených výdavkov na realizáciu aktivít projektu: Modernizácia Domu 

kultúry v obci Kanianka, ktoré predstavujú sumu 203007,64 EUR (slovom: dvestotritisícsedem 

eur a šesťdesiatštyri eurocentov) z toho spoluúčasť vo výške 5% predstavuje sumu 10150,38 EUR 

(slovom: desaťtisícstopäťdesiat eur a tridsaťosem eurocentov). 

 

Hlasovanie:    Za: 11      Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

 

K bodu č. 15/ Dodatok k zmluve so spoločnosťou Relax SK, s.r.o. 

 

Pán Peter Bielický informoval o tom, že je potrebné schváliť dodatok k zmluve so spoločnosťou 

Relax SK s.r.o., ktorá realizuje projekt Panský háj II. Poslancov vyzval k rozprave, nakoľko mali 

možnosť si tento dodatok preštudovať, mohli predniesť prípadné námietky. Nikto sa neprihlásil. 

Následne vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

UZNESENIE č. 44/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

Dodatok č. 1/2023 ku Kúpnej zmluve č. 77/2021 zo dňa 08.06.2021 uzatvorenej v zmysle ust. § 

588 a nasl. Občianskeho zákonníka uzavretou medzi Obcou Kanianka a spoločnosťou Relax SK, 

s.r.o.. 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:   0     Proti: 0 

 

 

K bodu č. 16/ Návrh zriadenia vecného bremena pre spoločnosť Relax SK, s.r.o. 

 

Pri bode číslo 16 starosta obce uviedol, že na minulom zasadnutí OZ schválili zámer vecného 

bremena. V tomto návrhu sa od minulého zastupiteľstva nič nezmenilo, preto vyzval poslancov 

k schváleniu konečného návrhu zriadenia vecného bremena v prospech spoločnosti Relax SK s.r.o. 

 

UZNESENIE č. 45/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

návrh zriadenia vecného bremena  s účinkami in rem a za tým účelom uzatvorenie Zmluvy 

o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v prospech budúceho oprávneného z vecného 

bremena Spoločnosť Relax SK s.r.o., Poruba 396, 972 11 Poruba, IČO 43981321, na pozemkoch 

v k.ú. Kanianka vo vlastníctve obce Kanianka vedených na LV č. 1 a to pozemok C-KN parc.č. 

2033/72, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 10031 m2, pozemok C-KN parc.č. 475/1, ostatná 
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plocha o výmere 292 m2, pozemok C-KN parc.č. 475/2, ostatná plocha o výmere 138 m2, 

pozemok C-KN parc.č. 2033/351, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 66 m2. Časovo 

neobmedzené vecné bremeno bude spočívať v práve spoločnosti Relax SK s.r.o. na vedenie 

a uloženie stavby inžinierskych sietí: NN, VN, dažďovej a splaškovej kanalizácie, prípojky 

verejného vodovodu, prípojky plynu, umiestnenie stavby komunikácie a chodníkov, verejného 

osvetlenia. Spoločnosť Relax SK s.r.o. ako vlastník budúcej stavby „Projekt výstavby Pánsky háj 

II“, ktorú bude budúci oprávnený z vecného bremena stavať na nehnuteľnosti C-KN parc.č. 

2033/301 a ním oprávnených osôb, ktorý toto právo potrebujú z dôvodu umiestnenia stavby 

inžinierskych sietí za účelom zabezpečenia prospešnejšieho využívania uvedených nehnuteľností, 

kedykoľvek to bude potrebné v záujme oprávneného z vecného bremena.  Rozsah vecného 

bremena  bude presne špecifikovaný na základe vypracovaného geometrického plánu na náklady 

budúceho oprávneného. Právo vecného bremena  sa v zmysle VZN obce Kanianka č. 5/2019 – 

Zásady hospodárenia s majetkom obce Kanianka zriaďuje ako odplatné právo na základe 

znaleckého posudku na náklady budúceho oprávneného. 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0      Proti: 0 

 

 

K bodu č. 17/ Predaj a prenájom majetku vo vlastníctve obce. 

 

Starosta obce informoval poslancov, že v tomto bode sa bude schvaľovať zámer prenájmu 

pozemku. Na obecný úrad bola doručená žiadosť o prenájom pozemku od pána Szaba, ktorý bol 

na zasadnutí OZ osobne účastný. Povedal, že po schválení zámeru, bude možné požiadať 

o prenájom pozemku. 

Prihlásil sa o slovo JUDr. Lacko a uviedol, že lokalita je vyčlenená na cestu tretej triedy, avšak 

v súčasnosti sa táto plocha ťažko obhospodaruje, a preto je rozhodnutie dočasne prenajať túto 

parcelu z hľadiska účelnosti udržiavania tejto parcely veľmi vhodné. Uviedol, že nájomcovia by 

si o časť tohto pozemku mohli rozšíriť záhrady. Samozrejme s určitými obmedzeniami, že tam 

nebudú stavať žiadne stavby, vysádzať okrasné dreviny a ovocné stromy.  

Potom poslanci hlasovali. 

 

UZNESENIE č. 46/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

zámer prenájmu pozemku registra C-KN parc. Č. 2033/72 v k.ú. Kanianka, druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie evidovaná na LV č. 1, ktorého vlastníkom je obec Kanianka, za 

účelom vytvorenia záhrad za rodinnými domami na ulici Za Lánčekom. Dĺžka prenajatých 

pozemkov bude 10 m pričom šírka bude rovnaká ako šírka pozemku vo vlastníctve žiadateľa. Cena 

prenájmu pozemku je stanovená vo výške 0,50 Eur/m2/rok. Zámer prenájmu sa schvaľuje 

v prospech vlastníkov rodinných domov na základe individuálnych žiadostí. 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:   0     Proti: 0 

 

 

K bodu č. 18/ Zmena organizačnej štruktúry obecného úradu. 

 

Starosta uviedol, že v programe je Zmena organizačnej štruktúry. Nejaká zásadná zmena sa 

v tomto dokumente nevyskytuje oproti minule prezentovanému. Upravila sa len, aby tento 

dokument korešpondoval s požiadavkami tak, ako sú nastavené aj na ostatných obecných úradoch. 
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UZNESENIE č. 47/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

b e r i e   n a v e d o m i e 

 

zmenu organizačnej štruktúry obecného úradu Kanianka. 

 

Hlasovanie:    Za:  11     Zdržal sa:  0  Proti: 0 

 

 

Prihlásila sa poslankyňa Ing. Katarína Šimová poprosila o prestávku. Následne starosta vyhlásil 

päťminútovú prestávku. 

 

 

K bodu č. 19/ Rôzne. 

 

Starosta obce informoval poslancov, že si pripravil pár vecí, ktoré by chcel s poslancami 

prediskutovať. Ako prvé spomenul kompostovisko a informáciu, že na vybudovanie 

kompostoviska je zazmluvnená firma Manos Consulting s.r.o. a nakoľko sa mu nepodarilo 

s konateľom firmy absolvovať urgentné stretnutie, tak sprostredkoval informácie z telefonického 

rozhovoru. Starostovi obce bolo odporučené od konateľa spomenutej firmy zatiaľ pokračovať 

v inžinierskej činnosti ohľadom povolení na stavbu a následne požiadať o NFP v novej výzve, 

ktorá by mala byť vyhlásená v budúcom roku. Vznikajú problémy s termínmi, nakoľko získať 

urýchlene stavebné povolenie nie je možné a následne projekt zrealizovať sa v stanovenom 

termíne nedá stihnúť. Informoval o tom, že ho spolu s prednostom obecného úradu čaká 

v najbližších dňoch stretnutie s konateľom firmy Manos Consulting s.r.o. a o vzniknutej situácií 

budú poslancov informovať na marcovom zasadnutí OZ. 

Starosta sa vyjadril ku snehovej kalamite, ktorá prebehla  obcou. Vyzdvihol prácu zamestnancov 

obecného úradu v sekcii údržby, ktorí pracovali každý deň od 5:00 do 20:00 a rovnako aj na zimnú 

údržbu zazmluvnený pán Vážan. Požiadal poslancov, aby komunikovali ďalej občanom, ako 

veľmi by pomohlo, keby vozidlá neparkovali popri chodníkoch, nakoľko to komplikuje zimnú 

údržbu. Taktiež poprosil poslancov, keby mohli komunikovať s občanmi, aby nehádzali odhrnutý 

sneh naspäť na cestu. 

JUDr. Lacko navrhol, že ak takáto situácia nastane, možno by bolo vhodné informovať o tom 

obecným rozhlasom a tak poprosiť občanov, aby si tieto vozidlá odstavili inde ako na 

komunikáciu, ktorú je potrebné upraviť snežným pluhom. 

Ďalšou témou bodu rôzne bola webová stránka obce Kanianka. Starosta povedal, že obec má 

záujem urobiť aktualizáciu webovej stránky a možno vytvoriť aj aplikáciu, kde by sa v prípade 

takýchto situácii (napr. snehová kalamita) o ich informovalo a chodili by občanom upozornenia. 

Obec chce rozšíriť informačné kanály. Pri staršej kategórii občanov bude aj naďalej prioritou 

obecný rozhlas a možno pristúpi aj k letákom. To sa týka napríklad vrecového zberu separovaných 

odpadov.  

Poslanec Mgr. art. Jozef Baláž zareagoval požiadavkou, že by bolo dobré dať na stránku obce 

v sekcii obecného zastupiteľstva k menám jednotlivých poslancov aj mailové alebo telefonické 

kontakty, aby sa na nich mohli občania obracať s rôznymi požiadavkami. Pýtal sa ostatných 

poslancov, či by s týmto súhlasili. Poslanci túto tému zatiaľ uzavreli bez konkrétneho stanoviska. 

Starosta obce povedal, že čo sa týka práce komisií tak, obec bude informovať občanov o tom, že 

komisie zriadené pri OZ Kanianka sú poradným orgánom a ich činnosť bude konštruktívna, bude 

prínosom a bude rozlišovať dôležitosť jednotlivých podnetov. Každého povinnosti vyplývajú 

z jednotlivých názvov komisii. Uviedol, že verí, že to bude prínosné a obec vyjde občanom 

v ústrety.  

Hlavný kontrolór obce Ing. Krett sa vyjadril ku komisiám v tom zmysle, že zo zákona má byť 

zriadená len jedna komisia a to je Komisia na ochranu verejného záujmu. Ďalej uviedol, že ak 

majú komisie fungovať, je potrebné pred prerokovaním nejakej problematiky na zasadnutí OZ, 
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aby k tejto dala tá ktorá komisia stanovisko. Na toto majú byť zriadené komisie. 

 

Mgr. art. Jozef Baláž uviedol, že by bolo dobré stanoviť termíny, do kedy sa majú komisie vyjadriť 

k nejakému problému a tiež termíny, koľko dní pred zastupiteľstvom môžu ešte občania prísť 

s požiadavkami, aby mohli byť prerokované na tom danom zasadnutí OZ a podobne. 

Starosta následne požiadal poslancov, aby sa spolu pozreli na najzávažnejší bod v rámci rôzneho 

a tým je obecná vývarovňu, ktorá vykazuje koncom roka 2022 stratu vo výške cca 36.000 eur. 

Informoval a závažných skutočnostiach, ktoré túto stratu neustále prehlbujú a predpoklad 

zhoršenia situácie vzhľadom na zvyšujúce sa ceny energií. 

Hlavný kontrolór informoval, že podľa zákona mal byť zistený stav k 30.9.2022, následne mala 

byť strata vykrytá a jednotka zrušená. 

Po dlhej a náročnej rozprave sa poslanci zhodli na tom, že najvhodnejším riešením je priestory 

obecnej vývarovne ako aj jej vybavenie prenajať a zabezpečiť, aby dôchodcovia obce Kanianka aj 

naďalej mohli využívať služby vývarovne ale v správe iného nájomcu. Spôsob, ktorý bude 

najtransparentnejší je verejná obchodná súťaž. Následne spoločne sformulovali uznesenia 

a hlasovali o ich schválení. 

  

 

UZNESENIE č. 48/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

zámer prenájmu  Obecnej vývarovne nachádzajúcej sa na ulici Nová č. 596/14, k. ú. Kanianka, 

parcela C- KN č. 1674/322, formou verejnej obchodnej súťaže. 

 

Hlasovanie: Za: 11  Zdržal sa:  0  Proti :  0 

 

 

UZNESENIE č. 49/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

p o v e r u j e 

 

starostu obce Kanianka pripraviť podmienky verejnej obchodnej súťaže (nájom Obecnej 

vývarovne nachádzajúcej sa na ul. Nová č. 596/14, k. ú. Kanianka, parcela C- KN č. 1674/322,) 

s tým, aby bolo zachované stravovanie dôchodcov obce Kanianka v termíne do 1 kalendárneho 

mesiaca. 

 

Hlasovanie: Za: 11  Zdržal sa:  0  Proti :  0 

 

 

K bodu č. 20/ Diskusia. 

 

Poslanec pán Michal Kollár upozornil na časť neudržiavaného poľného chodníka na Porubskej 

ceste smerom k novej výstavbe. Spýtal sa či by nebolo možné nejak vysypať štrkom tento kúsok 

pozemku, aby tadiaľ deti mohli chodiť do školy bez toho, aby boli zablatené. Starosta prisľúbil, že 

sa túto situáciu pokúsia vyriešiť. 

 

 

K bodu č. 21/ Záver. 

 

Členovia návrhovej komisie prečítali šesť uznesení, ktoré sa upravovali pred hlasovaním, a to 

v znení, v akom boli schválené. 
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Starosta sa poďakoval poslancom, hosťom aj prítomným občanom za účasť a ukončil zasadnutie 

OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 19:50. 

 

 

V Kanianke   20.02.2023 

 

 

 

 

  Andrej Baláž     Mgr. Andrea Filt 

      overovateľ          overovateľ 

 

 

 

 

 

  Ing. Martin Badák    Peter Bielický, DiS. art. 

   prednosta OcÚ           starosta obce 

 

 


